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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 13. august 2024 kl. 18.30 Afbud: Asta 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

- Juniorudvalg: Asta 

- Intet nyt 
 
-      Drift, personale m.m: Info fra Jan Michael 

 

- Rengøringen er næsten fuldendt. Indeklimaet er blevet væsentlig forbedret. 
Prisen for rengøringen har været 16.000kr.  

- Der er nogle udtrækskanaler i det store ridehus, som skal renses for at få bedre 
luft her. 

- Der vil blive regnet på det optimale antal opstaldede heste. 

- Kikhanebakken har fungeret fint og er virkelig et asset for HRK. Det eneste vi 
skal, når det slutter 25. september, er at fjerne tråden deroppe. Aftalen skal 
forlænges med kommunen.  

- Dybdal har kunnet komme med en masse input vedr. vores folde langs 
motorvejen. Der er dialog med kommunen da de ejer arealet. 

- Vandspiltorvet er ved at istandsat og bliver færdigt onsdag. Der kommer LED lys 
i væggen, som vil give mere lys på ben. Der vil blive lavet ny bund, men type skal 
bestemmes. 

- Vi opsætter LED lys på den midterste ridebane til efteråret. 

- Staldteamet er utrolig velfungerende. Vi har fået en ny elev, Freja. Der er fem 
fuldtidsansatte i stalden samt en række deltid/afløsere. 

- Arbejdsmiljøet på HRK – hvad kan vi tilbyde personalet, for at de bliver? Jan-
Michael og Ulla vil lave forslag frem mod næste bestyrelsesmøde. 

- Indkøb af nye stævnespring -igangsætning/Dorte 
Jan-Michael og Ida tager en beslutning af leverandør. 

- Der bliver lavet en ”HRK kultur” kampagne – Holte Rideklub før og nu. Der vil 
blive lavet nogle plakater med billeder mv. 

- Der er mus i vores lejelejlighed, og vi har som udlejer pligt til at tage det 
alvorligt. Der fanges jævnligt mus (Kentil kommer med fælder), men der er 
fortsat skadedyr i væggene. Det vil kræve en større omgang at forsøge at fjerne 
dem, og der er ingen garanti for, at de ikke kommer igen. Der kommer en ny 
varmepumpe, som måske kan forhindre, at de kan komme ind i lejligheden. 

- Gavlen mod kravlegården skal repareres, da trærammen under vinduerne er 
bærende og i dårlig stand. Der hentes tilbud hjem og startes med en sektion.  

- Det undersøges om vi kan få lukket containeren.  

- Flagstang til foran stalden samt to til Egebækvej indkøbes.  
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Nyt fra formanden 

- Info om møde med DRF´s nye formand/Dorte 
De kommer næste uge og Jan-Michael, Dorte og Maria vil være til stede. 
Besøget skal planlægges jvf. hvad vil vi gerne vil have DRF til.   

o Juridisk bistand? 
 
Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance: Marie-Louise har ikke leveret den seneste saldobalance så den er 
ikke bogført op. På næste bestyrelsesmøde gennemgås år til dato i detalje hvor 
vi kan se effekten af de nye leverandørpriser. Regnskabet ser stadig fornuftigt 
ud. 

- Støtte til pony dressurhold (se vedhæftet mail) Godkendes og Ida taler med Ved 
Stalden om underlag. 

- Godkendelse af igangsætning af nødvendige renoveringer/Dorte 
Bestyrelsen godkender igangsætning og Dorte søger kommunen om tilskud. 

 
Beretning fra øvrige udvalg 

- Stævneudvalg/Ida  
5.-6. oktober springstævne for heste (sandsynligvis). 
9.-10. november dressur 
16.-17. november spring 
 

- Festudvalg/ Aktivitetsudvalg/Ida  
Grillen tændes efter stævnet og folk kan komme med deres mad og få en hyggelig aften. 
 

- Cafeudvalg/Ulla  
Malou har udsendt hjælperlister, så det fungerer. 

 

- Sponsorudvalg/Dorte:  
Dorte søger om stævnepræmier til stævnerne i efteråret. 

 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael. Dorte tænker at søge midler til ny 
vaskemaskine og evt. centrifuge.  

 
 

Rideskolen 
 

- Info fra rideskole 
Maria har fået nogle nye undervisere og flyttet lidt rundt på holdene.  



Side 3 
 

Maria udsender et nyhedsbrev til rideskolen, hvilket er blevet positivt modtaget. 
Alle ponyer og heste går regulært undtagen fru Plet, som skal integreres nu.  
Alle heste og ponyer har parter og der er venteliste. 
Ridelejre afholdt og var fuldt bookede. 
Ridemærker tænkes startes op evt. i forbindelse med ferie.  

 
Opgaver som skal løses 
 

- Udarbejdelse af drejebøger til brug for henholdsvis spring- og dressurstævner – status? 
/Dorte 
Er på vej - Ulla, Ida og Cille. 

 
                 Punkter til drøftelse 

- Udkast til opdateret vision (vedhæftet)/Dorte 
Tages på næste bestyrelsesmøde. 

 
                  Diverse  
 

- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status 
Der planlægges en dato, som ikke kolliderer med stævnerne.   


